
高端自行车,摩托车头盔外观设计,结构设计,工业设计

产品名称 高端自行车,摩托车头盔外观设计,结构设计,工业
设计

公司名称 东莞市踏浪工业设计有限公司

价格 面议

规格参数

公司地址 东莞市常平镇上坑村北路10号三楼A区

联系电话 86-76981029011 15820831687

产品详情

踏浪设计是中国领先的工业设计、室内设计、平面设计以及品牌策划服务商，致力于运用创意为人类提
供健康生活、高品质的生活空间及生活服务，贡献于人类社会的繁荣。

踏浪设计目前下设踏浪工业设计、踏浪室内设计、踏浪平面设计、踏浪电子、踏浪手板、踏浪模具、踏
浪包装、踏浪策划、踏浪营销等9大业务板块，拥有多家上市公司战略合作伙伴的资质。诸多品牌的产品
与服务组合，塑造了踏浪设计高品质、高品位的市场声誉。同时，踏浪设计利用国内外资本市场展开一
系列的产业整合和重组并购，引入国际资本市场监管与评价机制，完善资源配置体系、管理架构和运行
机制，持续提升企业竞争力。

踏浪的历史可以追溯到2004年，是中国从事设计实力雄厚的企业，多年一直是设计行业的主导者。从室
内设计起步，踏浪围绕于客户和社会需求以及潜在的发展机遇，建立起相关多元化的发展模式，延伸至
工业设计、平面设计、手板模型和模具制作等业务领域，在发展历程中不断扩大与全球客户在消费电子
、小家电、手机、按摩仪、装饰、广告、乃至品牌策划的广泛合作，持久地为客户提供价值，并以此回
报投资者和所有权益相关者。

踏浪设计不仅持续提升健全的经营治理结构、完善的财务结构以及风险管理能力，而且始终将人才作为
踏浪现在和未来最核心的资源，发现和培育人才得到了充分的重视。

踏浪设计倡导尊重自然规律，善用自然的力量，来塑造自身，塑造生活，让人在与自然的和谐关系中生
活得更美好，踏浪的价值源泉正来自浩瀚时空和芸芸人类的呼应。踏浪将“诚信、团队、专业、创新”
界定为自己的企业精神，体现了社会价值、企业价值、员工价值三者的统一。诚信是踏浪的品格，任何
一种管理经营行为都以市场规则为指南，这是踏浪的社会价值标准；团队是踏浪在企业内部培育乐于沟
通的开放型管理模式，人与人之间坦诚相待，追求阳光、透明的文化，这是踏浪的组织价值基点；专业
是要求员工本着追求卓越、精益求精的态度,把每一件事、每一项任务做到最好，体现员工的价值所在；
创新则要求用心思考，打破陈规，常葆蓬勃朝气和活力,这是踏浪创造未来价值的保障。

志存高远，服务众生，踏浪设计与您携手共创美好的未来。



tlidea design is a leading industrial design, interior design, graphic design and brand design services provider, is
committed to providing creative human health life, high-quality living space and life services, contribution to the
prosperity of mankind's society.

tlidea design present under to suppose：tlidea industrial design, tlidea indoor design, tlidea plane design, tlidea
electron, tlidea jade, tlidea  mold, tlidea packing, tlidea plan, tlidea marketing and so on 9 big service tectonic plates,
has many to be listed strategy partner intelligence. many brand's products and the service combination, molded has
tlidea design high quality, the high grade market prestige. at the same time, tlidea design to use the domestic and
foreign capital market to launch a series of industrial conformity and the reorganization merger and acquisition, the
introduction international capital market supervision and the appraisal mechanism, the perfect resources deployment
system, the management construction and the operational mechanism, promotes the enterprise competitive power
continually. 

as you know the history can be traced back to 2004, is engaged in the design strength of the enterprise, over the years
has been a leader in the design industry. starting from interior design, treading around customers and the needs of
society, as well as potential opportunities for development, established a wide range of development patterns related to
industrial design, graphic design, hand model and mold making and other business areas, in the course of expanding
and global clients in consumer electronics, home appliances, mobile phone, massage device, decoration, advertising,
and even the brand's extensive cooperation, lasting value for customers and investors and all relevant rights and
interests。

tlidea design not only sustained promotion of sound management governance structure, improvement of financial
structure and risk management capabilities, but always be talent as treading on the present and the future of the core
resources, identify and nurture talent received adequate attention.

design advocacy respecting nature as long as you know, make the best use of natural forces to shape their own lives, to
shape, so that people and nature live in harmony relationships for the better, as you know the source of life value is
derived from the vast spatio-temporal and all mankind. the pathway to the &quot;integrity, teamwork,
professionalism, innovation&quot; as its enterprise spirit, embodies the social value, enterprise value, staff value the
unity of the three. integrity is the pathway to the character, any kind of management actions to market rules to guide it
is treading on the social value of the standard; the team is treading on the enterprise culture of open communication to
management mode, and candid, sunshine, transparent culture, this is treading on the base of the organization;
professional is required in the pursuit of excellence, efficiency, everything, every task。

ambitions, the service, tlidea design with you to create a better future !
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